
 

  Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Zbyňov konaného dňa 

17.3.2025 o 18,00 hod. v zasadačke obecného úradu. 

 

 

Prítomní:   

Starosta obce :      Mgr. Marián Miškovský 

 

Poslanci:               -     Roman Urík 

- Radoslav Kremeň 

- Mgr. Daniela Mačugová 

- Marek Závadský 

- Ing. Daniel Adamovský 

- Marián Miškovský ml. 

 

 

 Ospravedlnení:    - Ing. Michal Smuda    

 

 Kontrolór:           -     Alena Uríková  

 

Z celkového počtu 7 poslancov boli na rokovaní obecného zastupiteľstva prítomní            

6 poslanci. 

Prítomní poslanci  a obecné zastupiteľstvo bolo podľa § 12 ods. 7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v platnom znení uznášaniaschopné. 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva bolo zvolané s nasledovným návrhom programu: 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesení 

4. Územný plán 

5. Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

   

                                                                              

bod. č.1 - Otvorenie zasadania, schválenie programu zasadania                                                                                                                                                       

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril, a viedol starosta obce Mgr. Marián 

Miškovský.  

Starosta obce v úvode rokovania predniesol poslancom OZ návrh programu zasadnutia. 

Nakoľko nikto nemal návrhy na doplnenie programu, starosta dal hlasovať o predloženom 

návrhu programu. 

 



Návrh programu bol schválený počtom hlasov: 

za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Roman Urík, Marek Závadský,                  

Mgr. Daniela Mačugová, Marián 

Miškovský, Daniel Adamovský, 

  

 

bod č. 2 - Voľba overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice starosta určil p. Mgr.Danielu Mačugovú, p. Romana Uríka 

                                                                                  

bod č. 3 – Kontrola plnenia uznesení  

Starosta obce informoval, že kontaktoval p. Wirgu ohľadom pozemku nachádzajúcom 

na miestnom cintoríne, p. Wirga začal na cene 60€ za 1m2. Pri jednaní dospeli k predbežnej 

cene za pozemok 12,- € za 1m2. Následne prebehla komunikácia s p. Romanom Jánošom, kde 

informoval, že by pozemok od p. Wirgu odkúpil a následne by sa dohodol s obcou. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, starosta predniesol návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Zbyňove 

I. berie na vedomie  

Prehľad plnenia uznesení prijatých na zasadnutí OZ  

 

Tento návrh bol schválený počtom hlasov: 

za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Roman Urík, Marek Závadský, Mgr. 

Daniela Mačugová, Marián 

Miškovský, Daniel Adamovský  

  

 

bod č. 4 – Územný plán obce  

Starosta obce sa stretol s p. Krajčom, následne s ním telefonoval 17.3.2025 starosta obce 

navrhuje, aby zastavané územie obce bolo zachované. 

 P. Martinková sa informovala či územný plán z roku 2016 ostáva zachovaný, starosta 

obce potvrdil, že dodatok č.2 územného plánu ostáva, a bude sa vytvárať dodatok č.3. 

 P. Martinková pripomenula, že developerom valné zhromaždenie Urbariátu obce 

Zbyňov neodsúhlasilo prístupovú cestu po ulici Obchodnej. Starosta obce nadviazal, že na 

valnom zhromaždení Urbariátu bol a valné zhromaždenie zatiaľ zakázalo prístup po ulici 

Obchodná len developerom. Následne starosta podotkol, že medzi prvými nesúhlasil, aby 

developeri využívali našu komunikáciu.  

18:20 prišiel poslanec p Kremeň  

P. Martinkova sa informovala o ceste záhrady. Starosta informoval, že oslovil p. 

Králika, s ktorým spolupracuje a následne dažďovú kanalizáciu konzultuje, a rieši s p. 

Remišom ktorým komunikoval aj 17.3.2025 

P. Martinková sa informovala o právničke, starosta obce informoval, že JUDr. Kecerová 

už nespolupracuje s Obcou Zbyňov a novú právničku/právnika obec zatiaľ nemá. Starosta obce 

informoval, že momentálne právnici fungujú na oslovenie a fungujú na úkon, kde je všetko len 

drahšie ako mala obec doteraz.  

Starosta ďalej informoval, že p. Remiš pripomienkoval, že v roku 1992 bola čistička 

naplánovaná pri ihrisku, kde má obec svoj pozemok. Pri tomto riešení by musela ísť celá obec 



kanalizačne popod rieku okrem jednej ulice, a to je ulica Športová. P. Remiš navrhol, že by 

ČOV v budúcnosti mohla stáť napr. za zberným dvorom, kde by popod rieku bola pretláčaná 

len ulica Športová. 

P. Závadský sa tiež informoval o územnom pláne, starosta obce odpovedal, že p. Krajči 

má odovzdané pripomienky od občanov, ktoré zakomponuje do územného plánu, a následne 

bude obecné zastupiteľstvo vyberať jednotlivé vhodné územia pre rozvoj obce.  

 

bod č. 5 – Rozpočtové opatrenie č.1/2025 

 Starosta obce odovzdal slovo p. Gavlákovej - ekonómke obce, aby prešla jednotlivé 

body rozpočtového opatrenia 1/2025, ktoré bolo zaslané poslancom vopred emailom. Následne 

ekonómka obce prešla celé rozpočtové opatrenie a ku každej položke informovala obecné 

zastupiteľstvo a zodpovedali sa jednotlivé otázky. 

P. Gavlákova informovala obecné zastupiteľstvo, že z roka 2024 ostalo cca predbežne 

27 tisíc do rezervného fondu, ktorý sa bude schvaľovať v máji.    

P. Závadský sa informoval k niektorým položkám v rozpočtovom opatrení, následne 

boli odkomunikované. 

Následne starosta predniesol návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Zbyňove 

I. berie na vedomie 

rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 1/2025 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 6 proti: 0 zdržal sa: 0  

Marek Závadský, 

Mgr. Daniela Mačugová, Roman 

Urík, Marián Miškovský, Daniel 

Adamovský, Radoslav Kremeň  

 
  

 

Ďalej starosta predniesol ďalší návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo 

I. schvaľuje úhrady splátky úveru skládky . 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 6 proti: 0 zdržal sa: 0  

Marek Závadský, 

Mgr. Daniela Mačugová, Roman 

Urík, Marián Miškovský, Daniel 

Adamovský, Radoslav Kremeň  

 
  

 

bod č. 6 – Rôzne  

P. Mačugová sa spýtala, či by sa nedala prerobiť miestnosť v dome smútku, aby 

miništranti a p. farár mali viac mesta na prezliekanie. Rekonštrukcia sa týka presunutia nábytku, 

elektroinštalácie, prerobenie dverí. Starosta obce navrhol stretnutie v dome smútku. P. 

Mačugová informovala, že stretnutie v dome smútku si berie na starosti a bude informovať 

o termíne. 

P. Mačugová dala návrh na úpravu finančného ohodnotenia p. Dolníkovej. Medzi 

poslancami sa viedla diskusia z ktorej vyplynulo odporučenie, ako nastaviť pracovný čas 



v Dome nádeje. Starosta obce informoval, že p. Dolníkova má polovičný úväzok na upratovanie 

obecného úradu a Domu nádeje. Ďalšia finančná odmena pozostáva za činnosť v Dome nádeje 

ktorú dostáva. Starosta obce informoval, že situácia ktorá vznikla cez vianočné obdobie  po sv. 

omši s nedorozumením o financiách a obvineniach na jeho osobu bolo neprimerané a nie úplne 

pravdivé, starosta mal pokazené najväčšie sviatky v roku.  

 Starosta obce konzultáciu poslancov navrhol uzavrieť ohodnotením 7,50 € na hodinu 

bez upratovania, čo je platené už na obecnom úrade, odrobenej činnosti, ktorá zodpovedá domu 

smútku – prípravám pred a po sv. omši, niektorí poslanci navrhli, aby ohodnotenie bolo bez 

slávenia sv. omše. 

 
 20:00 prišla kontrolórka obce 
 

 P. Mačugová sa informovala, ako sa postupovalo s výrezom drevín, obecné 

zastupiteľstvo sa v minulosti dohodlo, že stromy sa dajú orezať, starosta informoval, že prišiel 

pán z elektrárni, kde sa dohodli, že obec oreže dreviny a následne zašle fotodokumentáciu na 

SSE. Starosta obce uviedol, že fotodokumentáciu na SSE zaslal a tým orezanie drevín zo strany 

obe skončilo. 

 P. Závadský vyhľadal v emailovej komunikácii list p. Martiniaka ktorý zaslal starosta 

obce p. Martiniakovi a odpoveď p. Martiniaka poslal emailom nazad ktorá bola formulovaná 

obecnému zastupiteľstvu, a citoval niektoré jeho informácie z listu.   

 

Starosta predniesol návrh na uznesenie: 

 Obecné zastupiteľstvo  

I. berie na vedomie, aby sa na najbližšie OZ prizval p. Martiniak a prehodnotí sa 

situácia osobne.   

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 6 proti: 0 zdržal sa: 0  

Marek Závadský, 

Mgr. Daniela Mačugová, Roman 

Urík, Marián Miškovský, Daniel 

Adamovský, Radoslav Kremeň  

 
  

 

 P. Gavláková informovala, že by bolo vhodné prehodnotiť poplatok za MŠ, všetky 

náklady stúpli, pranie a pod... Na konci mája sa bude dohodnuté emailom, aby sa VZN mohlo 

schvaľovať na obecnom zastupiteľstve. 

 Starosta obce informoval, že do mesiaca odchádza vedúca školskej jedálne, ktorá 

nastúpila od januára, oznámil, že bude nové výberové konanie a požiadal poslancov obce, aby 

sa snažili tiež niekoho nájsť.  

 Starosta obce informoval o sťažnostiach na obec, konkrétne k sťažnosti ohľadom 

hluku informoval, že je rád, že konečne prišla ešte len odpoveď na obec z regionálne úradu, 

kde je nasledovný postup, že bude prebiehať meranie hluku, kde bude starosta obce prizvaný.   

 

V bode rôznom obecné zastupiteľstvo naďalej diskutovalo o akciách obce: deň matiek, 

uvítanie deti do života, hody. 

 Deň matiek / uvítanie deti do života : 23.5.2025 o 17:30 

 Starosta obce informoval, že obecné hody budú 16.8.2025. Ďalej informoval, že hody 

budú za každého počasia vzhľadom na to, že ak bude zlé počasie hody budú v prerobenej sále 

obce Coop Jednota na ktorej prebehla rekonštrukcia v prvej fáze. Ďalej informoval, že je 



zabezpečený DJ Šenkár – ozvučí celú akciu aj účinkujúcich, ďalej zabezpečil skákacie 

atrakcie. Následne sa viedla diskusia o vystupujúcich účinkujúcich, kde p. Kremeň preveril 

a niektorí poslanci sľúbili preverenie a prehodnotenie cien účinkujúcich.  

 Starosta obce informoval, že v jednom uznesení bol schválený asi zlý názov ulice. 

Realizovať sa bude rekonštrukcia ulice Ku skalám podľa schválených financií zo štátu.   

 

 

V Zbyňove 17.03.2025                                                        Mgr. Marián Miškovský 

                                                                                                      starosta obce 

                                                                                             

 

 

Overovatelia:   Mgr. Daniela Mačugová  .......................... 

                         Roman Urík    .......................... 

                                                                                  

 

    

 


